
Referat af bestyrelsesmøde d. 10-11-2020 

 

1. Nye havehegn og låger. Der er mange problemer med denne opsætning. 

Administrationen kontaktes.  

 

2. Otto rekvirerer gavekort efter aftale. 

 

3. Kommunikationen fra kontoret opleves som mangelfuld. Vi påtænker et møde 

efter jul. 

 

4. Lars orienterer om ekstra installationer i afd. 26 for overskydende beløb efter 

renoveringen. 

 

5. Skal de to afdelinger sammenlægges. Meget foregår jo alligevel fælles? 

 

6. Alle beboerarrangementer har været aflyst i hele 2020. Forslag om  

beboerarrangement: pølsedag, skattejagt, banko, festdag for begge afd. 

påskeæggeleg, stjerneløb, 

Flere ideer:   

 

7. Spillereglerne kontoret og os. F.eks. skal havestuer godkendes af bestyrelsen. 

Kan vi drøfte dette på det tænkte møde? 

 

8. Næste møde: d. 12-01-21 

 

9. Punkter:  

 

 

 


